
 

ĀRKĀRTAS 

DOMES SĒDES PROTOKOLS 

Nr.2 

 

Limbažos 2016.gada 21.janvārī 

 

Sēde sasaukta plkst.13.00 

Sēdi atklāj plkst.13.00 

 

Darba kārtība:  

1. Par saistošo noteikumu „Par Limbažu novada pašvaldības 2016.gada pamatbudžetu laikā no 

2016.gada 1.janvāra līdz 2016.gada 31.decembrim” projekta apstiprināšanu. 

2. Par saistošo noteikumu „Par Limbažu novada pašvaldības 2016.gada speciālo budžetu laikā no 

2016.gada 1.janvāra līdz 2016.gada 31.decembrim” projekta apstiprināšanu. 

 

 

Sēdi vada: Limbažu novada pašvaldības Domes priekšsēdētājs Didzis ZEMMERS. 

 

Sēdi protokolē: Limbažu novada pašvaldības administratīvās nodaļas vadītāja Antra KAMALA. 

 

Sēdē piedalās: deputāti Dainis AUGUSTS, Vaira ĀBELE, Māris BEĻAUNIEKS, Andris 

GARKLĀVS, Aigars LEGZDIŅŠ, Gunta OZOLA, Gundars PLEŠS, Taiga PLITNIECE, Jānis 

REMESS, Ziedonis RUBEZIS, Agnese ZAGORSKA, Andis ZAĻAISKALNS, Ineta ZARIŅA, 

Edmunds ZEIDMANIS, Didzis ZEMMERS. 

 

Uzaicinātie, piedalās: Limbažu novada pašvaldības administratīvās nodaļas vadītāja Antra 

KAMALA, Limbažu novada pašvaldības lietvedības speciāliste Amanda GOBA, Limbažu novada 

pašvaldības juridiskās nodaļas vadītāja Aiga BRIEDE, Limbažu novada pašvaldības izpilddirektors 

Ainārs LINIŅŠ, Limbažu novada pašvaldības administrācijas sekretāre Aija KAMALA, Limbažu 

novada pašvaldības izpilddirektora vietnieks Agris BLUMERS, Limbažu novada pašvaldības finanšu 

nodaļas vadītāja Anita ZVIRBULE, Limbažu novada pašvaldības vecākā ekonomiste Sandija 

ZAĻUPE, Limbažu novada pašvaldības nekustamā īpašuma un teritoriālā plānojuma nodaļas vadītāja 

Līga VIĻČINSKA, Limbažu novada pašvaldības kultūras nodaļas vadītāja Mārīte SAULĪTE, 

Limbažu pilsētas un pašvaldības īpašumu apsaimniekošanas nodaļas vadītāja Ilze PASTVA, Pāles 

pagasta pārvaldes vadītāja Gita KĀRNUPE, Katvaru pagasta pārvaldes vadītāja Ausma PLŪME, 

Vidrižu pagasta pārvaldes vadītājs Jānis ĻEVŠINS, Skultes pagasta pārvaldes vadītājs Artis 

ĀRGALIS, Viļķenes pagasta pārvaldes vadītājs Ilmārs DZENIS, Limbažu pagasta pārvaldes vadītājs 

Dainis JURKA, SIA „Izdevniecība Auseklis” redaktore Regīna TAMANE, Latvijas Izglītības un 

zinātnes darbinieku arodbiedrības Limbažu starpnovadu arodorganizācijas priekšsēdētāja Edīte 

KAIMIŅA, Limbažu bērnu un jauniešu centra direktore Sigita UPMALE, Limbažu un Salacgrīvas 

novadu sporta skolas direktore Diāna ZAĻUPE. 
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Iepazinusies ar Limbažu novada domes deputāta M.Beļaunieka priekšlikumu atcelt ārkārtas 

domes sēdi, jo pilnīgi absurdi ir pieņemt budžetu un pēc tam skatīt darba samaksas nolikumu, 

apstiprināt štatu sarakstu u.tml. Uzklausījusi Limbažu novada pašvaldības izpilddirektora A.Liniņa 

informāciju, ka strādājām pie darba samaksas (saskaņā ar budžetam pievienoto pielikumu), nevis 

modeļa, kā arī Limbažu novada pašvaldības administratīvās nodaļas vadītājas A.Kamalas 

informāciju, ka vairākās komiteju sēdēs tika daudz diskutēts un izteikti priekšlikumi par darba 

samaksas uzlabošanu un saskaņā ar apstiprināto budžetu uz nākošo sēdi tiek virzītas nepieciešamās 

izmaiņas, atklāti balsojot: PAR – 3 deputāti (Vaira Ābele, Māris Beļaunieks, Taiga Plitniece), 

PRET – 6 (Dainis Augusts, Aigars Legzdiņš, Gunta Ozola, Gundars Plešs, Ineta Zariņa, Didzis 

Zemmers), ATTURAS – 6  (Andris Garklāvs, Jānis Remess, Ziedonis Rubezis, Agnese Zagorska, 

Andis Zaļaiskalns, Edmunds Zeidmanis), Limbažu novada dome, NOLEMJ: 

 

Limbažu novada domes deputāta M.Beļaunieka priekšlikumu noraidīt, jo nav saņemts nepieciešamais 

balsu skaits. 

 

 

1.§ 

Par saistošo noteikumu „Par Limbažu novada pašvaldības 2016.gada pamatbudžetu laikā no 

2016.gada 1.janvāra līdz 2016.gada 31.decembrim” projekta apstiprināšanu 

Ziņo A.Liniņš, debatēs piedalās V.Ābele, M.Beļaunieks, A.Garklāvs, A.Kamala, S.Upmale, 

Z.Rubezis, T.Plitniece, A.Zagorska, I.Zariņa, E.Zeidmanis, D.Zemmers 

 

Iepazinušies ar 07.01.2016. apvienotās Finanšu, Teritorijas attīstības, Izglītības, kultūras un 

sporta jautājumu un Sociālo un veselības jautājumu komitejas priekšlikumu, Limbažu novada 

pašvaldības izpilddirektora A.Liniņa informāciju par budžeta izstrādes procesu, ieteikumiem, 

prioritātēm un programmām un izskatījuši Limbažu novada pašvaldības 2016.gada pamatbudžetu 

laikā no 2016.gada 1.janvāra līdz 2016.gada 31.decembrim, deputāti uzsāk debates. 

Limbažu novada domes deputāts M.Beļaunieks: „Dažas pārdomas man par šo budžetu ir. 

Neesmu saklausījis Limbažu novada pašvaldības prioritātes, kādas ir budžeta veidošanai, izņemot to, 

ka tā ir baseina celtniecība. Neredzu saikni vai sasaisti ar plānošanas dokumentiem. Skatoties tās 

aktivitātes, kurās ir plānots arī ņemt kredītus, vesela virkne no tiem nav iekļauti mūsu plānošanas 

dokumentos, rīcības programmā, kas mums ir paredzēts gadiem. Man īsti nav saprotama pašvaldības 

attieksme pret demogrāfijas jautājumiem. Paldies, ka vismaz 7.klasei piešķīra, sākotnēji tika pateikts, 

ka tas nav aktuāli. Es nedomāju, ka nevaram atrast 62000 EUR arī 8. un 9.klašu bērnu ēdināšanai. 

Balsošu par budžetu, jo tas neapšaubāmi mums ir vajadzīgs, bet izstrādājot nākamā gada budžetu šīs 

lietas tomēr būtu jāņem vērā un šīs prioritātes vairāk vai mazāk būtu jāsaista ar tām prioritātēm, ko ir 

izvirzījusi arī valsts.”. 

Limbažu novada domes deputāte T.Plitniece: „Par deputātu algām, es esmu pret, lai viņas 

paceltu. Domāju, ka mums ir pietiekama samaksa par savu darbu. Domāju arī administrācijā drusku 

zemākas varētu būt. Katrā ziņā budžetu atbalstīšu.”. 

Limbažu novada domes deputāte V.Ābele: „Aicināju iet uz šo algu kāpumu augšējām pozīcijām 

pakāpeniski. Tas netika ņemts vērā, manuprāt mums nevajadzētu atspoguļot attieksmi pret šiem algu 

paaugstinājumiem, tādu kāda tā ir Rīgā. Mēs nedrīkstam pieļaut, lai tā plaisa šeit palielinās. Tas kā 

tagad, turpmāk mēģināsim to sakārtot, es neticu, ka mēs šodien komitejas sēdē to izdarīsim, jo tas, ko 

teica, ka darbs var būt gadam un ilgākam posmam tam es piekrītu, jā, varbūt kaut kad tas būs. Šobrīd 

šajā algu jautājumā iznāk kaut kas sasteigts, līdz ar to viens piegājiens ir, kā mēs to tagad darām, bet 

manuprāt vajadzētu to darīt secīgāk. Vispirms tomēr tikt galā ar šo te apjomīgo naudas summu, ja 

nemaldos 256000 EUR, tas ir liels cipars. Bet kopumā es budžetu atbalstīšu, jo sākums un visi tie 

principi attaisnojās.”. 

Limbažu novada domes deputāte A.Zagorska: „Pārrunāt, kad varētu būt tas termiņš, kad 

izstrādāt plānu, lai saprastu cik ir tās starpības algu izlīdzināšanai. Darbiniekiem viennozīmīgi ir 

jāsaņem tik daudz cik viņi ir pelnījuši par savu padarīto darbu.”. 
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Iepazinusies ar 07.01.2016. apvienotās Finanšu, Teritorijas attīstības, Izglītības, kultūras un 

sporta jautājumu un Sociālo un veselības jautājumu komitejas priekšlikumu, Limbažu novada 

pašvaldības izpilddirektora A.Liniņa informāciju par budžeta izstrādes procesu, ieteikumiem, 

prioritātēm un programmām, izskatījusi Limbažu novada pašvaldības 2016.gada pamatbudžetu laikā 

no 2016.gada 1.janvāra līdz 2016.gada 31.decembrim un iepazinusies ar Limbažu novada pašvaldības 

Domes priekšsēdētāja D.Zemmera vadības ziņojumu, pamatojoties uz likuma „Par pašvaldībām” 

21.panta pirmās daļas 2.punktu un likuma „Par budžeta un finanšu vadību” 41.panta pirmo daļu, 

atklāti balsojot: PAR – 15 deputāti (Dainis Augusts, Vaira Ābele, Māris Beļaunieks, Andris 

Garklāvs, Aigars Legzdiņš, Gunta Ozola, Gundars Plešs, Taiga Plitniece, Jānis Remess, Ziedonis 

Rubezis, Agnese Zagorska, Andis Zaļaiskalns, Ineta Zariņa, Edmunds Zeidmanis, Didzis Zemmers), 

PRET – nav, ATTURAS – nav, Limbažu novada dome, NOLEMJ: 

 

1. Apstiprināt saistošo noteikumu Nr.1 „Par Limbažu novada pašvaldības 2016.gada 

pamatbudžetu laikā no 2016.gada 1.janvāra līdz 2016.gada 31.decembrim” projektu 

(pielikumā). 

2. Saistošos noteikumus triju darba dienu laikā pēc to parakstīšanas rakstveidā vai elektroniskā 

veidā nosūtīt Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijai zināšanai. 

 

 

2.§ 

Par saistošo noteikumu „Par Limbažu novada pašvaldības 2016.gada speciālo budžetu laikā no 

2016.gada 1.janvāra līdz 2016.gada 31.decembrim” projekta apstiprināšanu 

Ziņo A.Liniņš 

 

Iepazinusies ar 07.01.2016. apvienotās Finanšu, Teritorijas attīstības, Izglītības, kultūras un 

sporta jautājumu un Sociālo un veselības jautājumu komitejas priekšlikumu, Limbažu novada 

pašvaldības izpilddirektora A.Liniņa informāciju un izskatījusi Limbažu novada pašvaldības 

2016.gada speciālo budžetu laikā no 2016.gada 1.janvāra līdz 2016.gada 31.decembrim, pamatojoties 

uz likuma „Par pašvaldībām” 21.panta pirmās daļas 2.punktu un likuma „Par budžeta un finanšu 

vadību” 41.panta pirmo daļu, atklāti balsojot: PAR – 15 deputāti (Dainis Augusts, Vaira Ābele, 

Māris Beļaunieks, Andris Garklāvs, Aigars Legzdiņš, Gunta Ozola, Gundars Plešs, Taiga Plitniece, 

Jānis Remess, Ziedonis Rubezis, Agnese Zagorska, Andis Zaļaiskalns, Ineta Zariņa, Edmunds 

Zeidmanis, Didzis Zemmers), PRET – nav, ATTURAS – nav, Limbažu novada dome, NOLEMJ: 

 

1. Apstiprināt saistošo noteikumu Nr.2 „Par Limbažu novada pašvaldības 2016.gada speciālo 

budžetu laikā no 2016.gada 1.janvāra līdz 2016.gada 31.decembrim” projektu (pielikumā). 

2. Saistošos noteikumus triju darba dienu laikā pēc to parakstīšanas rakstveidā vai elektroniskā 

veidā nosūtīt Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijai zināšanai. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.14.00. 

 

Sēdes vadītājs  D.Zemmers 

 

Sēdes protokoliste   A.Kamala 

 

 


